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Aan:  College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van:   PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 
Betreft:  Vragen ex artikel 48 RvO inzake nieuwe dienstregeling stadsbussen 
Datum:  6-2-2017 
 
Geacht college, 
 
Schriftelijke vragen (Artikel 48 Reglement van Orde) 

Maastricht, 6 februari 2017 

Betreft: Schriftelijke vragen nieuwe dienstregeling stadsbussen 

 

Geacht college, 

Op 21 januari jongstleden heeft de PvdA-fractie 200 handtekeningen mogen ontvangen van 

bewoners van Pottenberg die zich zorgen maken over de gevolgen van de nieuwe dienstregeling van 

de stadsbussen voor hun wijk. In de nieuwe dienstregeling van Arriva komen er vanaf 19 uur geen 

bussen meer langs de halte aan de Potteriestraat. De PvdA Maastricht vindt toegankelijk openbaar 

vervoer belangrijk, omdat wij willen dat iedereen in Maastricht mee kan doen en omdat toegankelijk 

OV bijdraagt aan de klimaatdoelstellingen van onze stad. De zorgen van de bewoners van Pottenberg 

zijn dus ook onze zorgen, en hebben daarom de volgende vragen opgeroepen bij de PvdA-fractie: 

1. Bent u bekend met het feit dat, anders dan in de voormalige dienstregeling van Veolia, er na 

18:43 (en op zon- en feestdagen reeds na 18:13) geen bussen meer vertrekken vanaf de 

bushalte aan de Potteriestraat? 

 
2. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat het onacceptabel is dat sommige inwoners van 

Pottenberg, onder wie veel senioren zijn, ’s avonds 800 meter moeten lopen om bij de 

dichtstbijzijnde werkende bushalte (Keurmeestersdreef) te komen? 

 
3. Weet u of soortgelijke problemen zich sinds het ingaan van de nieuwe dienstregeling ook 

voordoen op andere plekken in Maastricht? Zo ja, waar? 
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4. Bent u bereid om dit probleem en eventuele andere soortgelijke problemen aan te kaarten 

bij de Gedeputeerde Staten van Limburg en Arriva en hen aan te sporen op zoek te gaan naar 

een passende oplossing voor de inwoners van Pottenberg en eventuele andere wijken? Zo 

nee, waarom niet? 

Bij voorbaat dank voor uw reactie. 

 
met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
Anita van Ham 
Jintro Pauly 
 
 


